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1) Goedkeuring vorig verslag  
Veerle: Algemeen directeur vraagt om de verslagen uitgebreider te maken. 

Marie-Lou: Ik zal mijn best doen! 

 

2) Goedkeuring toekenning subsidies 
Korte uiteenzetting subsidieverdeling: Er worden punten toegekend op basis van attesten (sociale 

activiteiten, pedagogische diploma’s, ledenlijsten, uittreksels, ...). Die punten bepalen de subsidies 

die verdeeld worden uit de pot (22.000 euro). 

Dit jaar volgens de dossiers: 

- Chiro: 10 punten meer 

- Ridders: 23 punten meer 

Het berekeningsvoorstel is gebaseerd op 2 zaken: er is een gedeelte effectief uitgerekende punten, al 

dan niet aangevuld met een forfaitair deel, op basis van de toegekende punten in de subsidiedossiers 

voor 2018–2019. 

Dit is het grote verschil i.v.m. de subsidies van vorig jaar, toen zijn de bedragen forfaitair toegekend 

op basis van de cijfers in het dossier van 2018–2019. 

(Mondelinge) Stemming: Subsidievoorstel aanvaard!  

Voor meer details: zie bijlage. 

7) Varia 
- Jan: Hoe gaat het met de covid-situatie bij de jeugdbewegingen? 

• Durendael: Zoveel mogelijk de regels volgen (hygiëne, mondmasker, buitenactiviteiten) 

• Chiro: Op Sinterklaas stopgezet. Na nieuwjaar bekijken we de situatie opnieuw. 

• FOS: Veel kinderen besmet dus opkomst is veel kleiner. Voor de rest zoveel mogelijk de 

regels volgen. 

• Kadetten: Activiteiten blijven doorgaan. De groepen zijn opgesplitst in 2 shiften. 

• Ridders: Alles gaat buiten door. Kerstfeest gaat ook niet door als anders (we zoeken nog 

een alternatief), leden haken sneller af door weer, veel kinderen in quarantaine (ook 

leden die (quarantaine-)regels soms niet altijd volgen). 

• Ritmo: Repetities zijn vroeger stopgezet als voorzorg. 

• Jan: Snel veranderende maatregelen maken het soms lastig. Er is niet 1 goede optie. 

- Victor: Toeternietoe zit nog in de subsidieverdeling, hoe zit dat? 

o Zij zitten niet meer in jeugdraad (beslist in een vorige jeugdraad). Wel worden ze bij 

de subsidieverdeling betrokken want zij worden nog erkend. Dit betekent dat zij ook 

nog meezitten in de berekening van de subsidies. We moeten beslissen of wij hen 

hier nog mee betrekken of niet.  

- Nieuw gas-regelement in Ronse: o.a. GAS-boetes vanaf 14 jaar (i.p.v. 16 jaar).  

o Jan: Het stadsbestuur houdt zich niet aan de decretale verplichting dat zij de 

jeugdraad moeten betrekken bij dit soort wetgeving (ze zijn verplicht om ons advies 



te vragen over zaken in verband met jeugd en moeten argumenteren waarom zij ons 

advies wel/niet volgen). Ook jeugddienst was niet op de hoogte. 

o Victor: Misschien moeten wij ook het stadsbestuur vragen naar hun motivatie. => Dit 

is net wat die decretale verplichting voor dient. 

o Gilles: strafrecht wordt uitgebreid naar kinderen. Helpt mee aan de stigmatisering 

van probleemjongeren. Het signaal op zich is al zeer problematisch. 

o Jan: Kiezen voor de strengst mogelijk weg en dan zeggen dat zij hier niet streng 

zullen optreden is gevaarlijk. Wanneer nieuwe personen deze wetten moeten 

toepassen dan kan er al een heel ander beleid komen. 

o Wat doen we? 

▪ Naar stadsbestuur gaan: Wij zijn niet ingelicht/betrokken, waarom niet als 

dit wel jullie plicht is?  

▪ Volgende Jeugdraad: Korpschef Boel en/of preventieadviseur en schepen 

uitnodigen om hun beslissingen toe te lichten. 

▪ Vragen naar uitstel van goedkeuring nieuw gasreglement op basis van dat ze 

de wetgeving niet gevolgd hebben. 

o Nu consensus over overtreding van stadsbestuur i.v.m. nieuw GAS-reglement 

o Op een andere AV zal de inhoudelijke kant van het GAS-reglement besproken 

worden. 

- Stuurgroep is met de burgemeester en het stadsbestuur op zoek naar een datum om onze 

adviezen verder toe te lichten/erover in dialoog te gaan. Ondertussen is dit al uitgesteld tot 

na 17 januari. 

- Marie-Lou: Nieuw project aan het stationskwartier. Zij vragen de mening van de burgers. We 

sturen hen ons advies, waar zij hopelijk iets mee kunnen doen.  

- Jordan: Betalingen dag van de jeugdbeweging doorgestuurd. Veerle gaat dit bekijken en 

doorsturen. 

-  Veerle: renovatiesubsidies Chiro: het dossier is nog niet volledig (Tristan maakt dit z.s.m. in 

orde) + FOS: rekening ontvangen, maar nog geen betalingsbewijs. 

- Tayenna: vraag naar verduidelijking terugbetaling/subsidiëring Monitor-cursussen.              

Veerle: er zijn 2 pistes:  

o Per jaar kan er 150 euro per persoon terugbetaald worden voor cursussen (Indien 

geen inwoner Ronse zal Ronse bijleggen tot maximum van 150 euro is behaald)  

o Subsidies worden toegekend per leiding die zo’n cursus heeft gevolgd. Leden (bv. 

seniors) kunnen terugbetaling krijgen, maar zal niet gelden voor de subsidies. 

- Jan: Op volgende jeugdraad puntje over verdeling renovatiesubsidies voor de komende jaar. 

o Gilles: De ridders zullen begin 2022 reeds hun deel ontvangen, gezien dit reeds 

beslist werd op een vorige jeugdraad. 

o Victor: rest-pot ging ook normaal naar ons. Is de pot op?  

o Veerle wacht nog op documenten dus kan dit nog niet zeggen. 

o Jordan: bij ons zal al ons geld gebruikt zijn. 

Volgende jeugdraad:  
12 februari om 10.00u bij Durendael (Grote Marijve 133) of online 
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